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Geachte fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00   @hollandskroon   BIC: BNGHNL2G 

 

Op 31 augustus 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2329) gesteld over Verbranden plastic na 

scheidingsproces thuis. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden 

direct onder de vragen. 

 

Reactie 

1. Wat is het maximale percentage stoorstoffen voor PMD-afval bij de HVC om het afval te 

recyclen? 

  

 Het acceptatieprotocol schrijft voor dat er maximaal 15% (gewicht) aan stoorstoffen in het 

brongescheiden PMD aanwezig mag zijn. Het protocol wordt toegepast op alle overslaglocaties 

in Nederland en hierbij wordt een visuele inschatting gemaakt van het % stoorstoffen per lading. 

  

2. In hoeveel procent van de ladingen wordt dit percentage overschreden? 

  

 Zoals benoemd onder 1 vindt de controle visueel plaats en zijn er geen metingen per lading (op 

gemeenteniveau). Gemiddeld wordt er bij HVC gemeenten ca. 5% PMD afgekeurd vanwege 

teveel stoorstoffen. Het werkelijke percentage per gemeente kan afwijken, afhankelijk van de 

aangeleverde kwaliteit.  
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3. Is er ten aanzien van vraag 2 ook gemeente specifieke data? Oftewel, in hoeveel procent van de 

ladingen afkomstig uit gemeente Hollands Kroon (of Hoorn, etc.) wordt dit percentage 

overschreden? 

  

 In de gemeente bekijken we de afkeur niet per lading maar per inzamelroute. Er worden 20 

routes voor PMD containers gereden en 1 voor de losse zakken. 

Dit jaar is de gemiddelde afkeur tot en met juni 1,64% van de ingezamelde tonnen geweest. In 

2022 was dat 7,16% en in 2021 7,3%. De controles die we dit jaar hebben gestart op de meest 

vervuilende routes lijken vruchten af te werpen. 

  

4. Hoeveel procent van de ladingen PMD-afval wordt bij de HVC afgekeurd?  

  

 Gemiddeld 5%. Voor de routes binnen Hollands Kroon zie vorige vraag. 

  

5. Is er na 1 april 2023 een verschil te zien in het percentage stoorstoffen in het PMD-afval? Was dit 

een stijging, daling of is het gelijk gebleven?  

  

 Hier is nog geen data over beschikbaar. Op basis van de afkeur op de inzamelroutes is de afkeur 

gelijk gebleven. 

  

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

J.W.A. Kradolfer A. van Dam 

secretaris burgemeester 
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